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PROTOKÓŁ Nr XXVI/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 02 lipca 2009r.  

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1325. 

I. Obecność                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie 

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)                                                 

1. Sprawy regulaminowe:                                                                                         
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                          

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę,                                                                                                            

c) przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 maja 

2009r.                                                                                                                    

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                    
3. Informacja na temat sytuacji finansowej SPSP w Goleniowie oraz 
stanowisko Zarządu Powiatu o podjętych decyzjach związanych                          
z przekształceniem formy prawnej SPSP w Goleniowie.                                             
4. Sprawozdanie z wykonania Programu Rozwoju Lokalnego na lata 
2008-2013.                                                                                                        
a) stanowisko Zarządu,                                                                                           
b) stanowiska Komisji.                                                                                             

5. Realizacja programu naprawczego – Budowa domów dla 
Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo -Wychowawczej w Mostach.                              
a) stanowisko Zarządu,                                                                                              

b) stanowiska Komisji.                                                                                              

6. Ocena stanu utrzymania dróg powiatowych.                                                          
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                  

b) stanowiska Komisji.                                                                                       
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7. Ocena efektów wynikających z restrukturyzacji, połączenia DPS                   
w Nowogardzie.                                                                                                      
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                 

b) stanowiska Komisji.                                                                                                        

8. Informacja z realizacji zadania z zakresu orzekania                                          
o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2009r.                                     
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                    

b) stanowiska Komisji.                                                                                                      

9. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                                        
a) wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Goleniów,              

b) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, zasad udzielenia i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                       

i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze                         

w szkołach i placówkach i zasad zwalania ich od obowiązku realizacji tych 
zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski,                                        

c) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 

specjalnych w Powiecie Goleniowskim,                                                              

d) uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania ze 

stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski,                                                                                                                

e) trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym prowadzonym 

przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom niepublicznym 

działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego,                                                        

f) wprowadzenia zmian do „Wieloletniego Planu Finansowego Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2009-2015”,                                                                        

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zadań słuŜących ochronie 

środowiska i gospodarce wodnej oraz zasad przyznawania dotacji                             

z PFOŚiGW,                                                                                                                

h) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2009r. 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego,                                                                                      

j) zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r. 

10. Blok informacyjny:                                                                                                  
- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                          

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                            

11. Wolne wnioski.                                                                                                 
12. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                
13. Zamknięcie obrad. 
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III. Przebieg obrad. 

Ad.1.a.                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc otworzył obrady XXVI sesji 

Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Radcę Prawnego oraz 

Skarbnika i Sekretarza, a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, Ŝe 

obecnych na sali obrad jest 13 radnych, co stanowi quorum  do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.1.b.                                                                                                               
Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował:                                                         

- w pkt 9 c) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 d) podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad 

i trybu korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Goleniowski. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 

radnych. 

-  w pkt 9 e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

szkołom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz 

szkołom i placówkom niepublicznym działającym na terenie Powiatu 

Goleniowskiego. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 f) podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

„Wieloletniego Planu Finansowego Powiatu Goleniowskiego na lata 2009 – 

2015”. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie - w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 g) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

zadań słuŜących ochronie środowiska i gospodarce wodnej oraz zasad 

przyznawania dotacji z PFOŚiGW. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 

radnych.  

W związku z powyŜszym dotychczasowe ppkt 9 c), d) i e) stają się ppkt 9 h), 

i), j). 
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Godz. 1210 – przybyli radni Wojciech Włodarczyk i Mieczysław Bździuch – 

stan Rady 15. 

Ad.1.c.                                                                                          
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, Ŝe protokół z XXV 

sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 28 maja 2009r. był do wglądu                      

w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi do 

powyŜszego protokołu?        

Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 

Ad. 2.   

1. Radny Józef Bednarz ponowił swoją interpelację w sprawie zlikwidowania 

szafki energetycznej, która jest pod stałym napięciem 380V, zlokalizowanej 

na chodniku przy ul. Matejki i Szczecińskiej w Goleniowie. Radny 

poinformował Starostę, Ŝe nie jest zadowolony z dotychczasowej 

odpowiedzi na interpelację.  

2. Radny Józef Bednarz wniósł o ujawnienie wyników matur szkół 
publicznych i niepublicznych prowadzonych przez Powiat Goleniowski. 
Radny stwierdził, Ŝe społeczeństwo ma prawo do takiej wiedzy. 

3. Radny Waldemar Tunkiewicz zwrócił się do Zarządu o przyjrzenie się 
sprzedaŜy karnetów na basenie, poniewaŜ często się zdarza, Ŝe ich 
brakuje. Dodatkowo radny zapytał jak to jest, Ŝe np. rodzina lub rodzic                  
z dzieckiem nie moŜe wejść na basen na jeden karnet.  

4. Radna Gizela Rybicka zwróciła się z pytaniem do radnych Rady Powiatu 
Goleniowskiego, czy chcieliby złoŜyć się i ufundować gwoźdź do sztandaru                     
z okazji jubileuszu liceum w Goleniowie w kwocie około 200 zł.  

5. Radny Kazimierz Lembas poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna dokonuje 
kontroli dokumentów jedynie od strony formalnej. 

6. Radny Józef Bednarz wniósł do udzielających informacji prasie, aby robili 
to uczciwie. 

 

Starosta T. Stanisławski zabrał głos i odpowiedział radnemu J. Bednarzowi 

na pierwszą z interpelacji dot. skrzynek energetycznych. I tak Starosta 

powiedział, Ŝe jest problem poniewaŜ skrzynki te znajdują się na granicy 
działek właścicieli nieruchomości znajdujących się przy ul. Matejki                       

i Szczecińskiej, a co za tym idzie jest to sprawa pomiędzy właścicielami tych 

budynków, a ENEĄ i tylko właściciel nieruchomości moŜe złoŜyć wniosek                 

o przesunięcie tych skrzynek.  

Ad.3.                                                                                                             
Materiał dot. informacji na temat sytuacji finansowej SPSP                             

w Goleniowie stanowi zał. nr 3 do protokołu.     
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Opinia Zarządu Powiatu do sprawozdania finansowego SPSP w Goleniowie 

oraz realizacja przychodów i kosztów w komórkach organizacyjnych szpitala 

za okres od 01.01.2009r. do 30.04.2009r. stanowi zał. nr 4 do protokołu.    

Starosta T. Stanisławski poinformował Radę, Ŝe uczestniczył w spotkaniu, 

które odbyło się w urzędzie wojewódzkim poświęconym przekształceń szpitali 

w spółki. Uchwała Rady Ministrów z 27 kwietnia 2009r. nie pozostawia 

Ŝadnych wątpliwości co do tego jaki krąg szpitali, zoz-ów moŜe zostać 

zakwalifikowany i które z tych szpitali mogą w tym programie uczestniczyć 

czyli zostać poddane komercjalizacji. Starosta dodał, Ŝe zadając pytanie czy 

szpitale w Goleniowie i Nowogardzie wpisują się w ten program otrzymał 

odpowiedź, Ŝe raczej z tego programu dla szpitala w Goleniowie nic 

sensownego nie moŜna uzyskać. Dlatego na dzień dzisiejszy Zarząd Powiatu 

nie widzi potrzeby zmiany formy organizacyjnej szpitala. Jest to program,              

z którego mogą skorzystać szpitale bardzo zadłuŜone. Na zakończenie 

Starosta powiedział, Ŝe Zarząd będzie się temu przyglądać i jeŜeli program 

ten zmieni się w taki sposób, Ŝe będzie korzystny dla naszego szpitala to na 

pewno Rada o tym zostanie poinformowana, a Zarząd przedstawi korzystne 

rozwiązanie.  

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                           

i Oświaty poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Komisji przedstawiony materiał 

został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iŜ połączone Komisje Rewizyjna oraz BudŜetu i Infrastruktury pozytywnie 

zaopiniowały przedłoŜony materiał z uwagą, Ŝe w stanowisku Zarządu 
brakowało odniesienia co do przychodów, które zostały ujawnione                   

w miesiącu kwietniu, które są przychodami operacyjnymi nie mającymi 

wpływu na większą ilość pieniędzy w szpitalu, a jest to tylko operacja 

bardziej księgowa i z tego tytułu pieniędzy w szpitalu nie przybyło.   

Radny Józef Bednarz stwierdził, Ŝe wydanie pieniędzy na budowę Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego w szpitalu w Goleniowie było nie potrzebne. 

W wyniku głosowania za przyjęciem powyŜszego materiału Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad. 4.                                                                                              
Sprawozdanie z wykonania Programu Rozwoju Lokalnego na lata 2008-2013 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.     

Ad.4.a.                                                                                                        
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, Ŝe materiał był omawiany na 

posiedzeniu Zarządu w dniu 17 czerwca br. i został pozytywnie 

zaopiniowany. 
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Ad.4.b.                                                                                                
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze 

sprawozdanie składając jednocześnie wniosek o uzupełnienie w formie 

procentowego wykonania i etapu realizacji inwestycji ujętych w tym 

sprawozdaniu.  

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz BudŜetu                   

i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜsze sprawozdanie 

zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy jednym głosie wstrzymującym  

Rada przyjęła sprawozdanie – głosowało 15 radnych.  

Ad.5.                                                                                                       
Materiał dotyczący realizacji programu naprawczego – Budowa domów dla 

Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Mostach stanowi 

zał. nr 6 do protokołu.   

Ad.5.a.                                                                                                         
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe niniejszy materiał był omawiany 

na Zarządzie w dniu 17 czerwca br. i został zaopiniowany przez Zarząd 

pozytywnie.  

Ad.5.b.                                                                                                             
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                                 

i Oświaty poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

materiał. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜszy materiał 

równieŜ zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem powyŜszego materiału Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

Ad.6.                                                                                                     
Materiał dotyczący oceny stanu utrzymania dróg powiatowych stanowi zał. 
nr 7 do protokołu.  

Ad.6.a.                                                                                                            
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe Zarząd pozytywnie zaopiniował 

powyŜsze opracowanie.  

Ad.6.b.                                                                                                                 
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy materiał. 
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Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜszy materiał 

zaopiniowały pozytywnie. Radny dodał, Ŝe jednym z wniosków obu Komisji 

jest wniosek do Zarządu Powiatu, aby kwotę 200.000 zł pierwotnie 

przeznaczoną jako udział własny powiatu na remont Komendy Powiatowej 

Państwowej StraŜy PoŜarnej w Goleniowie przeznaczyć na zadania związane                

z utrzymaniem dróg.  

Radny Cz. Siwek powiedział, Ŝe cieszy go poprawa stanu dróg powiatowych.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyŜszego 

opracowania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

Ad.7.                                                                                                                
Materiał dotyczący oceny efektów wynikających z restrukturyzacji połączenia 

DPS w Nowogardzie stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad.7.a.                                                                                                         
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe powyŜszy materiał był omawiany 

na Zarządzie na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2009r. i został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Ad.7.b.                                                                                                         
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy materiał. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜszy materiał 

zaopiniowały pozytywnie. Radny dodał, Ŝe pocieszającym jest fakt, Ŝe ta 

jednostka nie będzie musiała być dotowana z budŜetu powiatu. 

W wyniku głosowania za przyjęciem powyŜszego opracowania Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad. 8.                                                                                                       
Informacja z realizacji zadań z zakresu orzekania o niepełnosprawności i 

stopniu niepełnosprawności w 2009r. stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad.8.a.                                                                                                    
Starosta T. Stanisławski powiedział, Ŝe materiał był omawiany na 

posiedzeniu Zarządu w dniu 17 czerwca br. i został przez Zarząd pozytywnie 

zaopiniowany. 

Ad.8.b.                                                                                                  
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       
i Oświaty poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

materiał wysłuchując bardzo wnikliwie informacji jakie Przewodniczący 
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Zespołu przekazał Komisji i wszelkich uwag zwiększonej ilości spraw                          

i potrzeb finansowych tego Zespołu.  

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜszy materiał 

zaopiniowały pozytywnie. Radny dodał, Ŝe Komisje zaniepokojone są trudną 

sytuacją finansową Zespołu oczekują od Zarządu Powiatu decyzji w tej 

sprawie by ten niedobór nie obciąŜał budŜetu powiatu.  

W wyniku głosowania za przyjęciem powyŜszej informacji Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad.9.a.                                                                                                      
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na 
rzecz Gminy Goleniów, stanowiący zał. nr 10 do protokołu przedstawił 
Starosta T. Stanisławski. 

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. Radny dodał, Ŝe obie Komisje wniosły                          

o wykreślenie ostatniego zdania z uzasadnienia tego projektu uchwały 

poniewaŜ zdaniem Komisji darowizna nie moŜe być warunkowa.  

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
dokonanie darowizny na rzecz Gminy Goleniów Rada głosowała jednogłośnie, 
w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVI/265/09 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.9.b.                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru 
zniŜek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach i zasad zwalniania ich od obowiązku 
realizacji tych zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
niektórych nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski stanowiący zał. nr 12 do protokołu przedstawił wicestarosta 

Tomasz Kulinicz.  
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G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                   
i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze w szkołach 
i placówkach i zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 
szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVI/266/09 stanowi zł. nr 13 do protokołu.   

Ad.9.c.                                                                                                                
Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, 
stanowiący zał. nr 14 do protokołu omówił T. Kulinicz – Wicestarosta.   

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie 
Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych  

UCHWAŁA NR XXVI/267/09 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad.9.d.                                                                                                            
Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu 
korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Goleniowski, stanowiący zał. nr 16 do protokołu 
przedstawił Wicestarosta T. Kulinicz. 
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G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 
ustalenia zasad i trybu korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych 
w szkołach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVI/268/09 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Ad.9.e.                                                                                                               
Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom 
publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom                        
i placówkom niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego 

stanowiący zał. nr 18 do protokołu przedstawił Wicestarosta T. Kulinicz. 

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym prowadzonym 

przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom niepublicznym 

działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVI/269/09 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad. 9.f.                                                                                                   
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do „Wieloletniego Planu 
Finansowego Powiatu Goleniowskiego na lata 2009-2015” stanowiący zał. nr 
20 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.   

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 
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Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian do „Wieloletniego Planu Finansowego Powiatu Goleniowskiego na lata 
2009-2015”, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVI/270/09 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad.9.g.                                                                                                  
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia zadań słuŜących 
ochronie środowiska i gospodarce wodnej oraz zasad przyznawania dotacji                  
z PFOŚiGW, stanowiący zał. nr 22 do protokołu przedstawił Starosta                     
T. Stanisławski.  

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia zadań 
słuŜących ochronie środowiska i gospodarce wodnej oraz zasad przyznawania 

dotacji z PFOŚiGW, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych  

UCHWAŁA NR XXVI/271/09 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Ad.9.h.                                                                                                                
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w 
Goleniowie na II półrocze 2009r., stanowiący zał. nr 24 do protokołu 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc, który zwrócił się 

do Rady o przedstawianie propozycji do Planu Pracy Rady. 

Radny Józef Bednarz zaproponował poniŜsze tematy do Planu Pracy Rady: 

W miesiącu listopadzie: Ocena stanu gospodarki wodnej i stanu 

powodziowego Powiatu Goleniowskiego. 

W miesiącu grudniu: Inwentaryzacja dróg powiatowych i przedstawienie 

stanu prawnego i przebiegu dróg powiatowych i Informacja nt. niespójności 

przepisów prawa krepujących działania samorządu powiatowego. 

Radny Mirosław Guzikiewicz wniósł o przesunięcie z miesiąca października 

na miesiąc wrzesień Sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budŜetu 

Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2009r.  
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W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2009r., Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych.    

UCHWAŁA NR XXVI/272/09 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad.9.i.                                                                                                          
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
stanowiący zał. nr 26 do protokołu omówił Starosta T. Stanisławski.  

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania, przy jednym głosie wstrzymującym Rada podjęła  

uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – głosowało 15 

radnych.   

UCHWAŁA NR XXVI/273/09 stanowi zał. nr 27 do protokołu,  

Ad.9.j.                                                                                                                
Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 
rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r. stanowiący zał. nr 28 do protokołu przedstawił 
Starosta T. Stanisławski 

G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje niniejszy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku głosowania, za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany budŜetu 
Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r., Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVI/274/09 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad.10.                                                                                                                
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe Informację z działalności 
międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 21 maja 2009r. 
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do 18 czerwca 2009r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 
Informacja ta stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, Ŝe na posiedzeniu 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty w dniu 29 czerwca br. była mowa nt. 

artykułu, który ukazał się w Gazecie Goleniowskiej w dniu 16 czerwca 

2009r. Ksero artykułu stanowi zał. nr 31 do protokołu. Przewodniczący 

powiedział, Ŝe miał propozycję, aby napisać sprostowanie do GG, natomiast 

Komisja Spraw Społecznych i Oświaty wniosła o nie odpisywanie na niniejszy 

artykuł, lecz zaproponowała aby powiedzieć krótko na temat pracy Komisji 

Rewizyjnej na sesji. Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe jego zdaniem  
Komisja Rewizyjna pracuje dobrze, zgodnie z zatwierdzonym przez Radę 

statutem, a przede wszystkim zgodnie z planem pracy Komisji. Ponadto 

Komisja Rewizyjna zajmuje się opiniowaniem materiałów sesyjnych, 

rozpatrywaniem skarg oraz kontrolami. Dodatkowo Przewodniczący 

poinformował, Ŝe spotkał się z Radcą prawnym i Sekretarzem i wspólnie 

przejrzeli teczkę skarg Pana Leszka Ozimka, z której wynika, Ŝe Ŝadnych 

uchybień ze strony Komisji Rewizyjnej podczas rozpatrywania skarg Pana                  

L. Ozimka nie było. Pierwszą skargą Pana L. Ozimka była skarga na Starostę 

za nieterminowe zał. sprawy i ona była zasadna, a druga skarga dot. 

zarzutów w kwestii popełnienia błędów lekarskich podczas leczenia ojca Pana                    

L. Ozimka nie była zasadna poniewaŜ Komisja Rewizyjna,                                     

a w konsekwencji Rada podejmując chwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

oparła się na Postanowieniu Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej                 

w Szczecinie gdzie w podsumowaniu było napisane, Ŝe analiza dokumentacji 

medycznej nie daje podstaw do wskazania na zaniedbania i złą praktykę 

kliniczną na oddziale wewnętrznym SPSP w Goleniowie. Na tej podstawie 

Komisja Rewizyjna zwróciła się do Rady Powiatu o podjęcie uchwały uznając, 

Ŝe skarga jest nie zasadna. Następnie zostały wniesione dwie skargi, które 

dot. nie przekazania skarŜącemu dokumentacji medycznej. Za pierwszym 

razem Komisja stwierdziła, Ŝe skarga jest nie zasadna, z czym Pan L. Ozimek 

się nie zgadzał, dlatego Przewodniczący Rady zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej K. Lembasa o ponowne wnikliwe 

zbadanie tej skargi. Następnie Komisja Rewizyjna była w szpitalu i jak się 

okazało dokumentacja medyczna była skserowana, poukładana i kwota jaka 

była do zapłaty wynikała z zarządzenia dyr. szpitala. Na zakończenie 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe to co czasem prasa pisze nie zawsze jest 

prawdziwe.  

Ad. 11.                                                                                                                   
Radna Gizela Rybicka zwróciła się z pytaniem do radnych Rady Powiatu 
Goleniowskiego, czy chcieliby złoŜyć się i ufundować gwoźdź do sztandaru                   
z okazji jubileuszu liceum w Goleniowie w kwocie około 200 zł.  
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Radny Kazimierz Lembas odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady 
w kwestii artykułu w GG dot. skarg Pana L. Ozimka i poinformował, Ŝe 
Komisja Rewizyjna dokonuje kontroli dokumentów jedynie od strony 
formalnej i nie zajmowała się i zajmować się nie będzie oceną merytoryczna 
leczenia chorego w szpitalu i wszelkie zarzuty kierowane do Komisji 
Rewizyjnej, Ŝe były jakiekolwiek błędy w sztuce medycznej są nie zasadne. 
Radny K. Lembas stwierdził, Ŝe pisanie w prasie artykułów, Ŝe Komisja 
Rewizyjna skandalicznie ignoruje fakty i nieuczciwie traktuje skarŜącego 
wynika najprawdopodobniej z niezrozumiałości zadań jakie kto ma do 
wykonania.  
 
Radny Józef Bednarz wniósł do udzielających informacji prasie, aby robili to 
uczciwie. 
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz zaprosił wszystkich zebranych na turniej piłki 
siatkowej, który odbędzie się w Stepnicy na plaŜy w dniu 04.07.2009r.  
 
Ad.12.                                                                                                          
Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział na interpelację radnego J. Bednarza 
dot. ujawnienia wyników matur Wicestarosta powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi                 
o wyniki matur szkół prowadzonych przez Powiat Goleniowski będą one juŜ 
znane w ciągu 10 dni i zamieszczone na naszej stronie internetowej. JeŜeli 
natomiast chodzi o wyniki szkół niepublicznych to jeŜeli szkoły te takiej 
informacji nam nie udzielą to my nic w tej sprawie zrobić nie będziemy mogli.  
 
Ad. 13. 
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady W. Kaleczyc                   
o godz. 1325 dokonał zamknięcia XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 
   Witold Kaleczyc  

 

 

 
 
Protokołowała: 
Agata Ostrowska  
 
 
Goleniów, dnia 13 lipca 2009r.  


